

Front matter

In: Kyloušek, Petr. *Nous-eux-moi : la quête de l'identité dans la littérature et le cinéma canadiens*. Vyd. 1. Brno: Masarykova univerzita, 2009, pp.

ISBN 9788021050617

Stable URL (handle): <https://hdl.handle.net/11222.digilib/124037>

Access Date: 08. 12. 2024

Version: 20220831

Terms of use: Digital Library of the Faculty of Arts, Masaryk University provides access to digitized documents strictly for personal use, unless otherwise specified.

OPERA UNIVERSITATIS MASARYKIANAE BRUNENSIS
FACULTAS PHILOSOPHICA

SPISY MASARYKOVY UNIVERZITY V BRNĚ
FILOZOFICKÁ FAKULTA

Číslo 387

muni
PRESS

The Search for Identity in Canadian Literature and Film
La quête de l'identité dans la littérature et le cinéma canadiens

us THEM me
X
E MOI
Nous

Petr Kyloušek / Klára Kolinská / Kateřina Prajznerová
Tomáš Pospíšil / Eva Voldřichová Beránková / Petr Horák

MASARYKOVA UNIVERZITA
BRNO / 2009

This publication forms part of GAČR (Czech Science Foundation) grant project 405/060096 entitled “Diversity and Unity in Canadian Literature”, carried out at the Faculty of Arts of Masaryk University with funding from the Czech Science Foundation.

La publication est le résultat du projet de recherche GAČR 405/060096 «Diversité et unité dans la littérature canadienne », subventionné par l'Agence Tchèque pour la Recherche et réalisé à la Faculté des Lettres de l'Université Masaryk.

Evaluators / Rapporteurs :

prof. PhDr. Bohuslav Mánek, CSc., PhDr. Thomas Donaldson Sparling, B.A.

Copyright © Petr Kyloušek, Klára Kolinská, Kateřina Prajznerová, Tomáš Pospíšil, Eva Voldřichová Beránková, Petr Horák, 2009

Copyright © Masarykova univerzita, 2009

ISBN 978-80-210-5061-7

ISSN 1211-3034